
 

 

                Referat 
Fællesbestyrelsen 

                11.11 2024 
                Øhavsskolen 
 
 
 
 

Mødedato:  11.11 2024 
   

Tidspunkt:  Kl. 16.15-18:00 
 

   
   
   

Sted:  Personalerummet på Svanen 
   

Deltagere:  Fællesbestyrelsen Øhavsskolen   
 

   
Fraværende:   

   
Afbud:  Eventuelt afbud sendes  til Hanne e via Aula 

 

 

 

 

                                                                        
  



 

 

 

Side 1 

 
 

 

  
Mødedeltagere: Bestyrelsen 

Mødeleder: Formand 

Referent: Poul-Arne 

Ordstyrer: Hanne 

Tidtager: Ellen                                                                            

Afbud: Alexander, Josefine, Birte, Elevrådet 

 

 

Punkt 1 Godkendelse af dagsorden  

Ansvarlig/Tid 

16:20 

Line 

Sagsfremstilling  

Bemærkninger  

Beslutning Dagsordenen er godkendt 

 

 

Punkt 2 

 

Orientering 

 

Ansvarlig/tid 

16:30 

A:Ved formanden: 
B. Ved skolelederen: (billard klub) 
C:Ved Afdelingsleder for dagtilbud (Frokostordning) 
D:Ved elevrådet 

E:Ved medarbejdere: 

F:Ved andre: 

 

 

Sagsfremstilling 

 

 

Bemærkninger  

 

 

Beslutning 2A  

Aftalen med Flimmer er bekræftet.  Kommer og holder oplæg på Bøgebjerg d. 

26. november 

Knud, Hanne og Line var til dialogmøde. 

 

Formand og næstformand var inviteret til møde omkring dagtilbud d. 29. oktober 

Line havde desværre ikke mulighed for at deltage, næstformand kunne godt, 

men prioriterede ikke at deltage, da det omhandlede børnehuset. 

Næste dato for mødet om dagtilbud er 22. april 2025 

7. oktober 2025 Skole 

28. oktober 2025 dagtilbud 

 

2B 

Billiardklubben skal bruge et lokale at være i. De har fået lovning på lokaler på 

Øhavsskolen.  

Selvom skolen synes at det er en dårlig ide af mange forskellige årsager, så er 

der blevet meldt ud at vi skal have klubben inden for døren. Beslutningen virker 

uigennemtænkt.  



 

 

 

Side 2 

 

2C  

Der skal være afstemning omkring frokostordningen inden 1. december 

 

2E 

Eleverne har givet gode tilbagemeldinger på at være på lejrskole i Berlin 

Der er stadig fokus på, at der kan betales med kort fremfor rede penge i boden 

Lidl vil ikke have elever i skoletiden og heller ikke lige efter pga. opførslen blandt 

nogle elever.  

Dele af faglokalebygningen på Uglen er taget i brug. Den er snart færdig. 

Lærerne oplever at der er mange møder og mange ting de skal.  

 

 

 

 

 

 

Punkt 3 

 

 

Status i Børnehuset. 

Orientering  

 

Ansvarlig/Tid 

16:45 

Ellen/Lone 

Sagsfremstilling 

Bemærkninger  

Beslutning Lone og Ellen fortæller omkring besøget af erhvervspsykolog og gav en status 

fra børnehuset. 

Hanne supplerede med perspektiv omkring de utilstrækkelige 

rammebetingelser. Rammebetingelser der har været utilstrækkelige over mange 

år. 

Personalet kan ikke nå det de skal, fx at få skrevet indsatsplaner mv. 

 

 

Det har været en god proces med erhvervspsykologen, og det er tydeligt at 

personalet har ydet en god indsats i forhold til de udsatte børn. 

 

 

 

 

 

 

 

Punkt 4 

 

Orientering om Budget 2025 

 

 

Ansvarlig/tid 

16:50 

Hanne/Poul-Arne 

Orientering 

Sagsfremstilling 

 

 

Bemærkninger Vi er i processen omkring budgettet, hvor der skal ske kapacitetstilpasning. 

 

I børnehuset er der pt. Ikke ansat en ny pædagog. 

 



 

 

 

Side 3 

I forhold til ledere bliver der tale om omplacering, da der er to vakante 

afdelingslederstillinger på andre skoler. 

 

 

Beslutning  

 

 

Punkt 5 Tilbagemelding på møde med OL-udvalget 

Orientering 

Ansvarlig/tid 

17:00 

Line 

 

 

Sagsfremstilling  

 

Bemærkninger Bestyrelsen pegede på, at der skal tages en beslutning. Der er ikke enighed i 

OLU omkring afd. Bøgebjerg 

 

De spurgte ind til, hvad bestyrelsen ville gøre.  

 

 

Gruppeformændene har haft møde og, der er enighed om at der skal ske noget. 

 

 

Som det er nu, er det skoleeleverne i Faaborg, der betaler for at der er et 

skoletilbud i Vester Åby 

 

 

 

 

Beslutning  

 

 

 

 

 

Punkt 6 

 

17:15 

 

Sorgplanen 

 

Orientering 

 

 

Ansvarlig/ 

minutter 

Hanne 

Sagsfremstilling  

Bemærkninger Tanja, Øhavsskolens skole-fe, har været primus motor. Den er ved at blive 

præsenteret for personalet. 

Beslutning  

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Side 4 

 

 

Punkt 7 Plan for tilsyn af principper. 

Drøftelse 

Ansvarlig 17:35 Line 

 

Sagsfremstilling  
 
 

Bemærkninger Line har kigget ind i, hvad der kræves. 

 

Der skal laves en plan for tilsynet, 

 

Hanne og Poul-Arne laver en tilsynsplan og afstemmer med afdelingernes 

årshjul. 

 

En mulighed er at indhente informationer fra personalet i forhold til årshjulet. Der 

kan være et fast punkt på hvert fællesbestyrelsesmøde. 

 

Beslutning Hanne og Poul-Arne laver en tilsynsplan og afstemmer med afdelingernes 

årshjul. Dette er lavet inden næste bestyrelsesmøde 

  

 

Punkt 8 Status for princip om lektier 

Drøftelse 

Ansvarlig 17:50 Knud 

Sagsfremstilling  
 
 

Bemærkninger Knud: Er princippet nået igennem systemet. 

Knud oplever at princippet ikke bliver efterlevet.  

 

Beslutning   

 

 

Punkt 9 Fremtidige punkter 

Ansvarlig  

Sagsfremstilling Evaluering af princippet om at eleverne må forlade skole 
 
Vi mangler at lave ordensregler 
 
Fast punkt for tilsyn og evaluering af principper 
 
Varmecentral – Temperaturen i klassen 
Hanne sender videre 
 
Borde og stole i klasserne. 
 
Toiletforholdene. Nogle står og ryger ved toiletterne.  
 

Bemærkninger  

Beslutning   

 

Punkt EVT. 

18:00 

 

 

 

 



 

 

 

Side 5 

 

 


